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كميته فني پرسپوليس به دنبال فرشته نجات
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كميته فني پرسپوليس به دنبال فرشته نجات

تابلوي ورود ممنوع در شرايطي 48 ساعت پيش از جلسه كميته فني باشگاه پرسپوليس مقابل مانوئل ژوزه قرار گرفت كه اكثر قريب به
ناكام پرتغالي، بهترين گزينه براي هدايت بركناري اين مربي  از  اتفاق كارشناسان فوتبال و پيشكسوتان باشگاه ضمن استقبال 
پرسپوليس و رهايي اين تيم از برزخ موجود را يحيي گلمحمدي دانستند؛ دستيار ايراني ژوزه كه از ديروز به طور موقت اين مسئوليت

را عهدهدار شد.

پرسپوليس كهكشاني، تيمي كه هواداران ميليونياش هزار و يك نوع اميد به آن در ليگ دوازدهم بسته بودند، پس از 17 هفته
عايدي جز 21 امتياز و قرار گرفتن در رده دوازدهم ليگ برتر نداشت، عنواني كه ديگر كاسه صبر باشگاه را هم لبريز كرد و ضمن اعلام
بررسي كارنامه اين مربي پرتغالي در نشست دوشنبه كميته فني، از ديروز نيز حق شركت در تمرين را از او سلب كرد؛ اقدامي كه حتي
اگر با نيت زدن تلنگر به اين مربي انجام شد، اما با موجي از استقبال و واكنش مثبت ميان كارشناسان مواجه شد، البته در اين ميان
مانع بزرگي به نام قرارداد دو ميليون دلاري ژوزه وجود دارد كه در صورت فسخ قرارداد، پرسپوليسيها بار ديگر بايد دست به جيب
شده و دلارهاي كمياب اين روزها را دو دستي تقديم اين مربي و همكارانش كنند. ديروز در شرايطي سعيد شيريني، سرپرست تيم طي
نشستي با ژوزه رسما به او اعلام كرد حق حضور در تمرين را ندارد كه محمد رويانيان، مديرعامل باشگاه كه گويي ميخواهد توپ
تبعات بركناري اين مربي را به زمين كميته فني بيندازد، تاكيد كرد: كميته فني نقش اصلي را درباره تصميمگيري در مورد ادامه يا قطع

همكاري با ژوزه ايفا ميكند، ژوزه هنوز اخراج نشده و شايد بماند، هرچند فعلا براي استراحت در مرخصي به سر ميبرد!

در اين شرايط و در حالي كه برخي منابع خبري در باشگاه پرسپوليس از توافق ضمني رويانيان با مصطفي دنيزلي، سرمربي سابق تيم
خبر دادهاند، ديروز روابط عمومي باشگاه ديدار رويانيان با دنيزلي را ديداري براي دريافت مطالبات باشگاه از اين مربي دانست و اعلام

كرد: مذاكرهاي براي بازگشت دنيزلي صورت نگرفته و رسانهها در اين زمينه گمانهزني نكنند.

اما ارزيابي پيشكسوتان پرسپوليس و كارشناسان فوتبال درباره كارنامه اين مربي پرتغالي و گزينههاي پيشنهادي آنها براي برونرفت
پرسپوليس از شرايط كنوني در نوع خود خواندني است.

عاشوري: يا ژوزه بماند يا گلمحمدي سرمربي شود

محسن عاشوري، مربي سابق پرسپوليس اولين كسي بود كه سراغش رفتيم. او با اشاره به نشست فرداي كميته فني باشگاه به جامجم
گفت: به نظر من كميته فني بايد به اين نكته توجه داشته باشد كه ژوزه منهاي بازي با تراكتورسازي در سه، چهار بازي آخر نيم فصل
عملكرد قابل دفاعي داشت و تيم بهتدريج شكل خوبي به خود گرفت نبايد در اين شرايط تصميم احساسي گرفت بلكه با در نظر گرفتن
جميع شرايط بايد درصدد تقويت تيم برآيند و اينكه گفته شود با انتخاب يك سرمربي جديد به تيم شوك وارد ميكند، خيلي منطقي

نخواهد بود، معناي شوك در خود اين كلمه نهفته است يعني كاري مقطعي كه درمان تلقي نميشود.

اگر كميته فني باشگاه راي به بركناري ژوزه بدهد، چه گزينهاي را پيشنهاد ميكنيد؟ عاشوري در پاسخ به اين پرسش گفت: اگر بخواهند
دوباره مربي خارجي انتخاب كنند مصطفي دنيزلي با توجه به شناختي كه از پرسپوليس دارد بهترين گزينه است و اگر قرار بر مربي

ايراني باشد، خود يحيي گلمحمدي هم توانايي اين كار را دارد و هم چهره مقبولي است.

اين در حالي است كه محمد پنجعلي، عضو مستعفي هيات مديره باشگاه پرسپوليس با صراحت بيشتري در اين زمينه اظهار نظر كرد و
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گفت: ژوزه بايد زودتر از اينها بركنار ميشد، هر زمان كه پرسپوليس ميباخت ميگفت اين بازيكنان كوچكند و به درد پرسپوليس
نميخورند. اين نشان ميدهد كه او ياد گرفته در اين فوتبال آماتور چگونه رفتار كند و كسي هم نيست كه به او تذكر دهد. من خيلي
وقت پيش گفته بودم كه بايد ژوزه را بركنار ميكردند، اما كسي به حرفم گوش نميكرد، همان زمان هم گفتم كه اگر از گلمحمدي

حمايت كنيم، بهتر است.

صدر: ناشكيبايي، پرسپوليس را به اين روز انداخت

&171#;در ناموفق بودن ژوزه در پرسپوليس هيچ ترديدي نيست، مربي كه هيچگاه نتوانست خود را در پرسپوليس پيدا كند، فرهنگ
رسانهاي ايران را درك نكرد و شناختي از بازيكنانش به دست نياورد.&raquo; اين ارزيابي حميدرضا صدر يكي از كارشناسان فوتبال
پيرامون كارنامه مانوئل ژوزه است. صدر در گفتوگو با جامجم افزود: گرچه اعتقاد دارم بحث بازگشت دنيزلي به پرسپوليس در حد
شايعه است، اما اگر يك درصد هم چنين احتمالي بدهيم، پرسپوليسيها بايد به اين نكته توجه داشته باشند كه در شرايط فعلي
اقتصادي هزينههاي آنچناني چندان معقول به نظر نميرسد، ضمن اينكه سال گذشته هم به گواه مطبوعات و رسانههاي كشور تركيه،

دنيزلي يك مربي بازنشسته بود كه نتوانست به پيشنهاد اغواكننده پرسپوليس نه بگويد.

صدر در اين رابطه اضافه كرد: پرسپوليس در دو، سه سال گذشته و با جابهجايي شش سرمربي ثمره اين رويكرد خود را ديده است و
هر مربي كه به تيم آمد و نتيجه نگرفت مطابق طبيعت فوتبال ما يك توجيه داشت: من اين تيم را نبستهام! قطعا جانشين احتمالي
ژوزه هم چنين حرفي خواهد زد.اين كارشناس فوتبال بدون پيشنهاد دادن گزينهاي به مديران پرسپوليس به آنها توصيه كرد: در حال
حاضر بايد فضاي تيم را آرام كنند، باشگاهي كه به خاطر كمطاقتي خود كرانچار را كنار گذاشت، بعدا قهرماني كرانچار را با سپاهان با
حسرت نگاه كرد، بنابراين معتقدم هم باشگاه و هم تماشاگران اين تيم بايد شكيبايي خود را حفظ كنند در غير اين صورت حتي

فرگوسن هم نميتواند پرسپوليس را از اين وضع خارج كند.

كلاهكج خريد جديد

اولين تمرين پرسپوليس با هدايت يحيي گلمحمدي در حالي عصر ديروز در ورزشگاه درفشيفر برگزار شد كه تماشاگران حاضر در
ورزشگاه از بركناري ژوزه استقبال كردند. البته اين در حالي بود كه باشگاه بازيكنان را از هرگونه مصاحبه عليه كادر فني تيم به دليل
آنچه جلوگيري از التهاب تيم عنوان شده است، بر حذر داشته بود. از نكات جالب توجه اين تمرين پا به توپ شدن علي كريمي پس از
رهايي از مصدوميت و حضور رضا حقيقي و عادل كلاهكج دو خريد جديد سرخپوشان بود . ضمن اينكه دو بازيكن جوان اين تيم به

نامهاي اسماعيلزاده و قدمي حق شركت در تمرين را نيافتند. دو بازيكني كه گفته شد در ليست مازاد قرار گرفتهاند.

اظهارنظر اعضاي كميته فني پيش از تشكيل جلسه

افشين پيرواني:

اگر به دنبال اين هستيم ژوزه نباشد، بايد ببينيم با رفتن او چه كسي جايگزين سرمربي پرسپوليس خواهد شد و آيا جايگزين او
ميتواند نقاط ضعف پرسپوليس را پوشش دهد؟ اساسا اگر قرار بر انتخاب مربي ايراني است، آيا تماشاگران به او فرصت خواهند

داد!؟

علي پروين:

هميشه نظرم در خصوص برخي از خارجيها مشخص است و فردا دوشنبه همه چيز مشخص ميشود.

رضا وطنخواه:

آماري كه جمعآوري كردهام نشان ميدهد پرسپوليس در كادرفني و بازيكنان نياز به خانه تكاني دارد.

ابراهيم آشتياني:

ژوزه در طول فصل به نظر كميته فني اعتنايي نميكرد، من از هيچكس ترسي ندارم و روز دوشنبه نظرم مشخص است.

جعفر كاشاني:
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گلمحمدي يك قهرمان بزرگ ملي است و اميدوارم از وي حمايت شود.

ديگر عضو كميته فني پرسپوليس در معيت محمد رويانيان مديرعامل باشگاه در سفر خارجي است و سادهانگارانه است اگر تصور كنيم
انتخاب موقت گلمحمدي توسط رويانيان بدون مشورت با استيلي انجام شده است.

فروتن: گلمحمدي را با حمايت كامل سرمربي كنيد

بهمن فروتن يكي ديگر از كارشناسان فوتبال در پاسخ به اين پرسش جامجم كه پرسپوليس با اين وضع به كجا خواهد رسيد، با اشاره
به شرايط اين تيم در جدول و وضع قرمزي كه بر باشگاه حاكم است، گفت: باشگاه پرسپوليس بد نيست نگاهي به فوتبال بينالمللي و
شرايط پايدار تيمهاي نامدار كشورهاي مختلف بينــــدازد، پرسپوليس امروز عواقب انتخاب بد مربي خود را لمس ميكند و متوجه
شده با جذب چند ستاره در ابتداي فصل نميتواند تيم را به ثبات برساند، آن هم در شرايطي كه بازيكنسالاري در فوتبال ما به نقطه

اوج خود رسيده است.

وي افزود: متاسفانه شرايط در پرسپوليس طوري است كه يك نقطه مركزي فني در اين باشگاه وجود ندارد و مربياني كه در راس كار
قرار گرفتهاند غير از افشين قطبي، حمايت لازم از آنها نشده است. بنابراين در اين شرايط قيمت بالا و سرسامآور ارز نگاه دوباره به
مربي خارجي به هيچ عنوان درست نيست، چون مربي خارجي به فكر اين است پولي به جيب بزند و برود. در نتيجه در اين شرايط
بهترين گزينه براي سرمربيگري پرسپوليس يحيي گلمحمدي است، اما بايد به خوبي از او حمايت شود. فروتن انتخاب گلمحمدي را
به نوعي اتمام حجت با بازيكنان دانست و گفت: بازيكنان بايد به اين نكته توجه داشته باشند كه با جان و دل براي گلمحمدي كار
كنند و براي سربلندي تيم تلاش كنند چه در غير اين صورت خود آنها عامل ناكامي تيم تلقي خواهند شد. همچنين رضا شاهرودي،
يكي ديگر از پيشكسوتان پرسپوليس نظر فروتن را تائيد كرد و گفت: فكر ميكنم نتايج پرسپوليس آنقدر ضعيف بوده كه الان زمان
خوبي براي تغيير مربي باشد، در چند سال گذشته مربيان خارجي به درد پرسپوليس نخوردند، ضمن اينكه يحيي گلمحمدي مربي

خوب و جواني است و ميتواند به تيم كمك كند.

اميد توفيقي / گروه ورزش
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